
 

 

Frederikssund den 22.09.22 

Referat af beboer-pårørenderådsmøde den 22. 
september 2022 

1. Godkende referat fra 28.03.22  
Referat fra sidst godkendt. Info: Der afholdes ikke generalforsamling i BPR, der vælges blot ny 
formand når behovet er der.  

2. Ny formand 
Overlevering til ny formand AM har siddet i mange år. I Coronatiden ingen møder. BPR formænds 
møder afholdes 2xårligt, indkaldes af øverste leder fra HOB. Der indkaldes til budgetmøde 1x årligt. 
Spændende felt at sidde i, da man har en stemme. Ny formand: Carl Peter (Tina`s far)  

3. Evaluering af beboerferien  
Vi var på Bornholm, vi boede på en gård. Hotel tidligere, men dejligt selv at kunne lave mad. Skulle 
køre for at komme til Gudhjem, kunne være rart hvis Gudhjem/byen lå i gåafstand. Vi ønsker 
hotel/ferielejlighed næste gang, med gåafstand til byen og mulighed for at få morgenmad.  

4. Evaluering af sommerfesten  
God ide at anvende overbygningen v/lejlighederne. God ide med mad udefra – Bilka vi bestilte fra 
var rigtig godt, og der var rigeligt at mad.  

5. Evaluering af sommerture  
Det har været nogle gode ture. Nogen har deltaget i alle ture, andre har deltaget i nogen af turene. 
Der var bla. bakketur med spisning v/Matador og hestevognstur. Sjællandsfestival Sansedag – 
morgenmad, massage og Tapas Vikingespil Biograftur Restaurant besøg ect.  

6. Beboernes punkt  
Julearrangement bliver i år onsdag den 30.11.22 kl.15-18 til gløgg og æbleskiver. Pårørende 
inviteres, så sæt kryds allerede nu.  
Juletur: 6-7 december tager vi en tur til Helsingborg. Vi har lånt bus af Livskilden.  

7. Tilsyn – hvordan gik det?  
Det gik godt, begge beboere der sidder i BPR blev interviewet. Generelt et fint tilsyn – der sættes 
fortsat fokus på dokumentationen. Hygiejnesygeplejersken har været forbi: Der skal anvendes 
engangsforklæder under madlavning, gummihandsker og vaskes hænder før/efter.  

8. Kostafregning  
Pr. den 01.10.22 registreres kosten x3. Dvs. morgenmad 12,50 kr. frokost 22,50 kr. aftensmad 35,-  

9. Dialognet/VitaComm  
Alle beboere skal motiveres til at få dialognet/VitaComm, Malene står for det. Der skal motiveres til 
chatgrupper med pårørende og arbejdspladser. Pernille finder materiale frem til Malene, som skal 
sendes til de pårørende.  

10. Eventuelt  
Det opleves at regninger der sendes til beboerne, fremstår med cpr.nr. på alle. Opleves det igen, vil 
Pernille gerne orienteres.  
Send en mail til: egeparken@frederikssund.dk  
 
 
 
Næste møde afholdes den 12.12.22 kl.10.30  
 
 

Venlig hilsen 
Pernille Schmidt Afdelings Leder 
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